
Zápis ze schůze výboru SVJ Čistovická 1700 – 29.7.2019
Mimořádná schůze - fasády

Výbor SVJ - přítomní : P. Aksamit, L. Pilný, V. Vaško, A. Kurzová, S. Cafourek
Yvex - p. Mach – přítomen
Hosté: p. Svatoň, pí. Sirotková, p. Dolanský, p. Zahradník, a další

1. Renovace fasády – zelený dům
Na základě výzvy některých vlastníků bytových jednotek Bělohorské zahrady, Výbor SVJ 
uspoořádal mimořádnou schůzi, na které se řešilo téma zvoleného odstínu zeleného domu 
č. 4. Ačkoliv Výbor po technologické, finanční (nákladové), právní stránce postupoval 
korektně a dle mandátu jemu danému Shromážděním, rozhodl se na základě stížnosti 
týkající se zvoleného odstínu barvy (na jejímž základě byla sepsána petice následně 
podepsána více než 25% vlastníků) přerušit renovaci zeleného domu č. 8 až do 
následujícího Shromáždění SVJ v příštím roce.

Aby Výbor eliminoval penále způsobené přerušením Shromážděním odsouhlasené 
renovace zelených domů, rozhodl se dokoupit modrou barvu a namísto zeleného domu č. 8 
zrenovovat modrý dům č. 5, neboť odstín modrého domu nikdo nerozporoval.

Výbor jednomyslně (100%) odsouhlasil přerušení Shromážděním odsouhlasené renovace 
zeleného domu č. 8 z důvodu přiložených dokumentů (petice p. Svatoň) a zároveň souhlasí 
s nákupem modré barvy odsouhlaseného odstínu a renovaci modrého domu č. 5.
Vlastníci domu č. 5 budou informováni Yvexem (p. Mach) a Výborem (V. Vaško) o 
domluvené změně s odůvodněním (viz přiložené dokumenty).

2. Renovace interiéru jednotlivých viladomů 
Interiér žlutých domů byl vymalován a výsledek je v pořádku. Výbor odsouhlasil pokračovat 
ve výmalbě interiéru ostatních domů v souladu s barevným odstínem jednotlivých viladomů. 
Výjimku tvoří důmč. 1, kde bydlí p. Zahradník a trvá na výmalbě v kombinaci bílá + světlé 
šedá. 




